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前言

　　普通中国读者，包括英语专业的学生，对于英国文学的了解一般只限于个别经典作品，而对作家
其人其事及其整个文学创作情况所知甚少。
其中部分的原因是文学史家们编写的英国文学史往往注重介绍作品的情节内容，对作家的生活经历、
作品的具体创作过程着墨不多。
上海外语教育出版社从英国大英图书馆出版社（The British Librarv）引进出版“英国作家生平丛书”，
弥补了这方面的缺憾。
该丛书以图文并茂的形式讲述莎士比亚等14位英国著名作家的生平故事，同时穿插介绍他们的作品，
有助于充实读者对英国文学的认识。
　　英国文学源远流长，经历了长期复杂的发展演变过程。
在这个过程中，文学本体以外的各种现实的、历史的、政治的、文化的力量对文学发生着影响，而作
家个体的独特生活遭遇也是造就文学杰作的一个重要因素。
“英国作家生平丛书”对14位名家的传记式介绍，充分展示了这一点。
戏剧方面，莎士比亚是英国文艺复兴时期最杰出的剧作家，他当过演员，其作品思想内容深刻、艺术
表现手法精湛，历经几个世纪长演不衰。
诗歌方面，浪漫主义诗人华兹华斯、柯勒律治、拜伦、济慈的不同身世对他们的诗歌创作及艺术风格
产生深刻影响；维多利亚时代诗人伊丽莎白·巴雷特和罗伯特·布朗宁的爱情故事是英国文坛的一段
佳话。
小说方面，狄更斯是19世纪英国最伟大的小说家，他的许多小说以孤儿为主人公，这与作家童年时代
的一段不幸经历有关；康拉德来自波兰，将自己奇特的身世背景和航海经历交融在字里行间；女作家
奥斯丁、玛丽·雪莱、勃朗特姐妹、伍尔夫以女性特有的视角和敏锐的观察描摹人性与社会，思考妇
女的生存状况，她们的小说无论在思想主题、题材表现方面，还是在叙述手法上，都有创新，对推动
英国文学的发展作出了突出贡献。
　　“英国作家生平丛书”原版由大英图书馆出版社出版，体现出图书馆出版物的特点。
书中配有大量的插图，有些是珍贵的手稿，有些是罕见的照片，有些是博物馆或美术馆珍藏的油画和
素描，让读者有幸一睹作家的风采，产生直观的感觉。
这些插图带有不同时代的印记，营造出浓厚的历史感。
丛书的作者均为专业领域里有着较深造诣的学者，对史料的掌握系统全面，他们用生动的语言娓娓讲
述作家生平事迹，点评具体文学作品，书末还附有供读者进一步阅读的书单，推荐了有代表性的文献
，对英语专业学生撰写课程论文或毕业论文很有帮助。
　　“英国作家生平丛书”内容有趣，插图精美，文字简洁，兼顾普及性和专业性，是学习和了解英
国文学的良师益友。
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内容概要

　　Virginia Woolf is regarded by many readers and critics as one of the mostinnovative writers of the 20th
century. She developed techniques in writing,such as interior　monologues and stream of consciousness prose,
thatearned her distinction as a leader of Modernism and which are now oftenused by modern writers. Woolf is
perhaps best known for her novels, includ-ing Mrs Da！
loway, To the Lighthouse and Orlando - but she was also a prolificwriter of diaries, journalism, essays and short
stories.This biography traces Woolfs life, describing the Victorian England shewas born into and discussing her
aristocratic family and friends： her centralrole in the Bloomsbury Group, whose members influenced avant-garde
artand writing of the time; her marriage to Leonard Woolf and their foundingof the Hogarth Press; and her strong
feminist beliefs. The book reveals theimpact on Woolfs work of her lifelong attacks of ill-health, includingmental
illness, which ultimately led to her suicide. The author alsocomments on the lasting power of Woolfs work after her
death, andassesses why this writer has as many detractors as adoring followers.Illustrated with a wide variety
ofperiod material, from manuscriptsand diaries in Woolfs hand in theBritish Library to photographs andpaintings
in many other collections,this book offers an attractiveoverview of Virginia Woolfs life andlegacy.　　作者简介
：　　Ruth Webb is a lecturer in Englishand an educational consultantwhose doctoral dissertation is basedon the
utograph manuscripts,typescripts and proofs of VirginiaWoolfs Mrs DaUoway.
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章节摘录

　　This fainting fit, the symptoms of whichanyone who suffers from low blood-pressure willreadily recognize,
was followed by ten days of feelingunwell, with the usual - oh how usual - headache,but in less than two weeks the
Woolfs were able tovisit Vitas new home, Sissinghurst Castle, where,once a new press had been purchased, they
depositedthe original one. They even managed lunch withVanessa and family at Charleston, with
GeorgeDuckworth and his wife.Slowly, with theinterruptions of socializing, Virginia worked towardsfinishing her
novel, through the autumn and up toChristmas when, earlier than usual, her winter boutof influenza arrived,
delaying its completion.
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编辑推荐

　　Virginia Woolf is regarded by many readers and critics as one of the mostinnovative writers of the 20th
century. She developed techniques in writing，such as interior　monologues and stream of consciousness prose
， thatearned her distinction as a leader of Modernism and which are now oftenused by modern writers. Woolf is
perhaps best known for her novels， includ-ing Mrs Da！
loway， To the Lighthouse and Orlando - but she was also a prolificwriter of diaries， journalism， essays and
short stories.This biography traces Woolfs life， describing the Victorian England shewas born into and discussing
her aristocratic family and friends： her centralrole in the Bloomsbury Group， whose members influenced
avant-garde artand writing of the time; her marriage to Leonard Woolf and their foundingof the Hogarth Press; and
her strong feminist beliefs. The book reveals theimpact on Woolfs work of her lifelong attacks of ill-health，
includingmental illness， which ultimately led to her suicide. The author alsocomments on the lasting power of
Woolfs work after her death， andassesses why this writer has as many detractors as adoring followers.Illustrated
with a wide variety ofperiod material， from manuscriptsand diaries in Woolfs hand in theBritish Library to
photographs andpaintings in many other collections，this book offers an attractiveoverview of Virginia Woolfs life
andlegacy.
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